

《单词百科:easement是什么意思?easement怎么发音?easement的解释和用法》

英语单词easement是什么意思?easement怎么读?easement怎么发音?简答网为您整理了easement的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



easement怎么读

easement的读音:[i:zm nt]

easement的意思

1、 n.缓和;减轻;在他人土地上的通行权（或类似的权力）附属建筑物;舒适;

easement的近义词

1、 alleviation n.减轻;缓解;缓和;镇痛物;

2、 easing n.松开，放松;

easement的双语例句

1、The text falls into four parts: The first part: the analysis of legal principle of easement.

正文分为四个部分: 第一部分: 地役权的法理分析.

2、Easement curve was introduced, whereby curvature changes steadily form a straight line to the desired radius.

缓和曲线推出, 即曲率变化, 稳步形成一条直线, 以达到预期的半径.

3、Article 32 The easement right still exists on the original land even after readjustment.

第32条(地役权之续存或拟制消灭等)重划土地之上所存之地役权, 于重划后仍存在于原有土地上.

4、Article 157 For establishing easement, the parties concerned shall enter into an written easement contract.

第一百五十七条设立地役权, 当事人应当采取书面形式订立地役权合同.

5、Finally, the author made an explanation about the option of legislation system of easement.

最后对地役权制度立法体系的选择作了说明.

6、However, China's present civil law has not any definite provision concerning the easement.

然而, 我国现行民事立法没有地役权的明确规定.

7、The fourth part: About the legislation thoughts of easement of our state.

第四部分: 关于我国地役权制度的立法思考.

8、An example of a positive easement is a right of way over another person's land.

对于积极地役权, 举个例子就是对他人的土地所享有的权利.

9、In general, an easement contract shall contain the items as follows.

地役权合同一般包括下列条款.

10、The third part: The influence of public ownership of land to easement.

第三部分: 我国土地公有制对地役权制度的影响.

以上是简答网为您整理的easement怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于easement的用法

、easement的释义、easement的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/easement>

